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Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada 

consideres que han funcionat millor? 

258 respostes 

 ACOLLIDA I WORK-CAFÈ 

 Al ser multitudinària (un èxit), es fa difícil interactuar als els ponents o fins i tot amb els 

adsistents. 

 Amplitud d'espais i comoditat. Tema del Xavier Bertrán. 

 Atenció 

 Com sempre el temps, sempre s'allarga 

 COmpartir experiències amb d'altres i sentir ponències que globalitzen l'ensenyament ( 

no només dirigit a FP) des d'altres àmbits ( genètica, per exemple) amb coses que 

podem aplicar tots els tipus d'ensenyaments i ensenyants 

 compliment de l'horari segons el programa 

 Conferències 

 Continguts molt ben triats. Espais molt adequats. 

 Crec que ha estat tot molt correcte 

 Crec que tot ha funcionat molt bé. Moltes felicitats per als organitzadors 

 Destacar-los tots com a molt bons. Ponències i ponents molt encertades. 

 Distribució d’intervencions breus i amb un màxim de 45 minuts 

 Donar Temps suficient al work café 

 El format 

 El sistema "workcafè" trobo que és bo i entretingut 

 El temps per fer el work-coffe 

 El temps, no he tingut la impressió d'anar amb preses. 

 El work cafe 

 El work cafè 

 El work Cafè ha estat excepcional. Moltes felicitats!!!!! 

 El work cafe i les ponències 

 El workcafé 

 Els continguts les dues ponències. Molt interessants. Organització bé en tots els 

sentits. 
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 Els continguts molt profitosos 

 Els discursos polítics han estat dels més entenedors de totes les 4 o 5 jornades que he 

assistit i breus (!) 

 Els horaris han estat ajustats a la programació, i això denota molt bona organització. 

L'estructura del programa ha estat ben pensada, i la inclusió de la part artística és un 

encert 

 Els ponents han estat molt encertats amb el seu discurs. L'horari de la Jornada molt 

adequat i ben distribuit. 

 els ponents, molt nivell i ben combinats 

 Els projectes explicats al work-cafe 

 Em work cafe 

 En David Bueno 

 En general bastant bé tot. 

 En general considero que ha esta molt ben organitzada i valoro sobretot la tria dels 

ponents 

 En general crec que per l'envergadura de tot plegat ha funcionat molt bé, aspectes 

tècnics, capacitat de la sala, catering, acreditació ... 

 En general el tempo ha anat molt bé. En especial, el temps al work-cafè ha estat 

perfecte perquè altres anys no donava temps. 

 En general estic molt satisfecta amb l'organització i continguts de la Jornada 

 En general ha anat tot molt bé, les ponències molt encertades i els discursos 

institucionals adequats en quant a durada. 

 En general ha funcionat tot bé 

 En general penso que tots han funcionat força bé, tret del tema del temps que sempre 

sol ser just per les xerrades. 

 En general tot bé 

 En general tot correcte. 

 En general tot ha anat força bé, però en destacaria les dues ponències 

 EN GENERAL TOT HA ESTAT MOLT ADEQUAT 

 En general tot ha estat molt bé 

 En general tot ha funcionat bé. 

 En general tot ha sigut molt àgil 

 En general tot!!! 

 En general tot. 

 En general tot: bona organització, lloc adequat, ponents bons... 

 En general va funcionar bé. Potser al puntualitat ... 

 En general, tota l, organització ha estat correcte 

 En termes generals, puc considerar com a més que òptims el conjunt d'aspectes 

vinculats a la jornada, amb especial atenció a la cura dels espais seleccionats per als 

diferents esdeveniments i sobretot l'assessorament facilitat pels joves encarregats de la 

guia i l'assistència als participants. 

 Esmorzar boníssim, xerrades interessants 

 Esmorzar molt bo :) gràcies. Organització 

 Espai i ponència marc 

 Explicar breument en la fulla d'inscripció les línees que es tractaran en els temes del 

work-cafè doncs el títol i la realitat no sempre es correspon 

 Gestió dels temps 

 Gestió massiu dela gent i puntualitat 

 Ha estat molt i molt ben organitzada. 

 Ha funcionat força bé 

 Ha funcionat tot molt bé, des del meu punt de vista. 
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 Han estat adequats i ben temporitzats a més d'útils. Tot i que vaig dubtar a l'hora 

d'apuntar-me ja que amb els de batxillerat m'agrada aprofitar al màxim tot el temps 

disponible considero que ha valgut la pena, la jornada ha estat molt profitosa. 

 Haver augmentat el temps de les taules del work cafe a anat molt bé. Tothom ha pogut 

dir la seva i escoltar amb tranquilitat als ponents. 

 He donat una nota baixa a l'aplicació de les BBPP al meu centre perquè eren molt 

concretes de cicles i secundària i jo soc d'EOI, no perquè no estigués bé. Vaig voler 

provar amb les rúbriques, perquè m'interessen, però em vaig equivocar jo, i hauria 

d'haver-me quedat a la taula d'EOI 

 Hi ha hagut molt bona organització 

 Hi ha massa taules juntes al work cafè i hi ha molt soroll. No es sentien bé els 

companys que explicaven les bones pràctiques. 

 Horari 

 Horari i lloc 

 Horari, espais 

 L organització del temps 

 L organització general del temps 

 L’organització i qualitat dels ponents 

 La conferència i el wok CAFÈ 

 La connexió dels continguts oferts 

 La facilitat per participar 

 La gestió del temps 

 La gestió eficaz de tantes persones 

 La organització de les taules i els temes a treballar. 

 la organització en general , els ponents i el work cafè 

 La ponencia de Xavier Ferràs 

 La ponència del David Bueno 

 La ponència marc 

 La ponències i el Timing 

 La puntualitat i l'organització. La varietat de conferències i l'actuació dels alumnes del 

final de la jornada. 

 La rebuda; en general el timing encara que hem anat amb 15’ d’hora de retard; 

l’organització de les taules del work cafè ja que les ponències en general són molt 

interessants. 

 La recollida dels diplomes per part dels centres que després de molta feina s¡han pogut 

acreditar. Les dues ponències. Finalment, l'actuació dels alumnes de dansa. 

 la segona ponència 

 La taula del Work cafè 

 La taula work cafè m'ha semblat super interessant, engrescadora i molt aplicable. He 

sortit entusiasmada. Felicitar a l'organitzadora i els ponents. 

 La temàtica de les conferències molt interessants. En quan organització de la jornada 

seguir el programa. 

 La temporització, cert marge de temps en les ponènices. El work cafè, amb més temps. 

La sala D molt acollidora. 

 La tria de les ponències 

 La tria dels conferenciants, com sempre impressionants 

 La tria dels ponents i els work cafè 

 La xerrada de Xavier Ferràs i el work café 

 L'assignació als woek-cafè i el tema de l'aparcament habilitant espais de la universitat 

que eren tancats i no en sabien res. 

 L'atenció dels i de les hostesses que han estat molt atents i servicials. 
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 l'auditori queda una mica petit, però al final es va solucionar prou bé 

 L'elecció del taller, menys ponències i més estona pel work-cafè 

 Les 2 ponències van estar molt bé, molt interessants!! 

 Les activitats conjuntes. 

 Les bones pràctiques del work café 

 Les bones pràctiques treballades al work cafè i les ponències han funcionat molt bé 

 Les cinferéncies 

 les conferències 

 Les conferències 

 Les conferències 

 Les conferències han estat molt interessants i la taula del work cafè també. 

 Les conferències, l'espai destinat a les presentacions i al wok-cafè 

 Les diferents ponencies i retrobar-te en antics companys 

 Les dues conferències han estat molt bé i aporten valor. 

 Les dues ponències 

 Les dues ponències 

 Les dues ponències excel·lents 

 Les dues ponències han estat excel.lents 

 Les dues ponències han estat genials 

 Les dues ponències han estat molt interessants. 

 Les dues ponències han estat molt interessants. Crec, però, que hem de tendir més a 

treballar com el Sr. Bueno. Mentre encara se facin conferències entaulats poc podem 

aplicar-nos la innovació. Agraeixo el tracte del personal d'atenció al públic. En el meu 

cas, no se m'havia pogut assignar taula i en tot moment m'he sentit assessorada i 

atesa. Moltes gràcies! I per cert, tot un detall l'esmorzar i, en particular, els entrepans 

de pernil salat eren deliciosos. Gràcies, de nou! 

 Les dues ponències han sigut molt interesants 

 Les dues ponències han sigut realment interessants. 

 Les dues ponències i el work cafe 

 Les dues ponències i el work cafè 

 Les dues ponències, la primera hauria d'haver estat més llarga 

 Les dues xerrades, de Xavier Ferràs i David Bueno. Van ser molt interessants. 

 Les ponencies 

 Les ponencies 

 Les ponencies 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències 

 Les ponències "La gestió de d'innovació" i, “L' alumnat: centre de la innovació" 

 Les ponencies a l’aula Arnau de Vilanova. 
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 Les ponències de David Bueno, xavier i work cafe. 

 Les ponències escollides 

 Les ponències han estat excel·lents en tots dos casos. Bons comunicadors i 

interessants. Moltes felicitats per la feina feta 

 Les ponències han sigut molt interessants 

 Les ponències has estat molt interessants. 

 Les ponències i el work cafè 

 Les ponències i el Work Cafè 

 Les ponències i el work-cafè 

 Les ponències i les taules 

 les ponencies i work café 

 Les ponències Marc i la taula del work Cafè. 

 les ponències molt interessants. Tot un descobriment en Ferràs i Bueno.Els tempos 

molt ajustats 

 Les ponències són de nivell molt elevat i les taules permeten un intercanvi d'idees molt 

profitós. 

 Les ponències són molt bones 

 Les ponències. 

 Les ponències. Molt interessants. 

 Les taules 

 Les taules de treball 

 les xerrades 

 Les xerrades i el work cafè 

 L'espai 

 L'horari de la Jornada ha sigut correcte, la recepció molt ràpida, els cartells per arribar 

a les sales han ajudat molt. 

 Logística i organització, sonorització i comoditat 

 l'orgaització en general i els ponents, sobretot. M'ha agradat molt l'espectacle de dansa 

també. 

 L'organització del work cafè i l'acte de dansa final, molt encertat. 

 L'organització dels temps 

 L'organització i l'espai 

 L'organització, la presentació agilitzada de la Sònia Higueruelo, molt bona. 

 M'agrada molt la fórmula del workcafe 

 M'ha agradat en general. Les ponències, molt interessants i les taules també força. 

 molt àgil tot 

 "Molt bé les persones que han presentat o han clos la jornada, breus i concises. 

 Aquest anys els ponents i els continguts molt adequats." 

 Molt ben organitzat. 

 Molt bon format, tan el work cafè com els bons ponents. És bo que les intervencions de 

les autoritats tinguin informació d'interès sobretot el Director general que es va mullar 

amb noves línies d'actuació i no siguin discursos buits com el del Conseller. 

 Molt bona organització i molt productiu el work-café 

 Molt bones les ponencies 

 Ok 

 ordre 

 Organització 

 Organització en general 

 organització i programa en general 

 Organització, ponències i temàtica 
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 Organització, Work-cafè i ponencies (tot) 

 Per mi han estat molt positius tots 

 Per mi la conferència 

 ponència principal i work café 

 Ponencies 

 Ponencies 

 Ponències 

 Ponències i work-cafè 

 Ponències molt interessants 

 Ponències molt interessants. 

 Ponéncies. 

 Ponents encertats. 

 programa 

 Puntualitat 

 Puntualitat 

 Puntualitat, interès dels temes 

 Ritme de la jornada, continguts, implicació. 

 Saber la taula que tenies assignada, la ponència de David Bueno 

 Segurament el ponent de la ponencia marc i les work coffe 

 Temporalització de la jornada. 

 Timing 

 Toa la posada en scena 

 Tot 

 Tot 

 Tot 

 Tot 

 tot 

 Tot 

 Tot 

 Tot 

 Tot 

 Tot . Cada any us supereu amb l'organització el timming i els ponents. 

 Tot el que fa referència a la funció educativa i el Work-Cafè 

 Tot en general 

 Tot en general molt correcte 

 tot en general molt positiu 

 Tot en general, amb alguna excepció 

 tot força bé 

 Tot ha estat molt ositiu 

 TOT HA FUNCIONAT MOLT BÉ 

 Tot i que alguns tempos s'han desajustat, ha estat tot força ben temporitzat, tenint en 

compte que les intervencions eren moltes. 

 Tot molt bé, felicitats! 

 Tot perfecte 

 Tot, m'ha agradat tot! 

 Tot, té molt mèrit. 

 Tots 

 Tots 

 Tots 

 Tots 
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 Tots 

 Tots 

 tots en general 

 Tots molt bé 

 Tots molt bé 

 Tots, perfecte com sempre 

 Un any més molt bé 

 Una organització impecable per tantes persones 

 Work cafe 

 Work cafè 

 work cafè 

 Work cafè 

 Work cafe i la qualitat de les dues ponències 

 Work cafè i les dos ponències 

 work café. 

 Workcafe 

 Work-café 

 Work-cafè 

 Work-café i les dues ponències. La puntualitat en cada activitat. L'entusiasme que es 

veu darrere de cada activitat. 

 work-cafè, recepció 

 Work-cafès 

 Work-Cofee 

 

Quins aspectes de l'organització i continguts de la Jornada 

creus que es podrien millorar? 

235 respostes 

 A la sala E fa molt fred. Les ponencies eren interessants però no tant lligades a la 

pràctica docent. 

 A les taules del work cafe hi ha massa soroll. És difícil mantenir un diàleg fluid 

 A les taules, en estar totes en un mateix espai, hi ha molt molt molt soroll. És molt 

desagradable i esgotador. 

 Acabar 13:30 i que la darrera intervenció sigui la d’un ponent per evitar que la gent 

marxi abans 

 Accesos i sortides 

 Afegir fruita a la taula 

 Agilitat en els canvis d'activitats 

 Ajustar més els temps 

 Al work café hi havia massa soroll com per poder entendre'ns bé 

 al work café hi havia molt sorroll de la remor de les taules properes. 

 Al work cofee no hi ha espai suficient. Si portes quatre fulls per repartir o explicar ja no 

hi cap. 

 Aparcament 

 Aparcament als voltants, a la taula on era faltaven cadires, massa gent a la primera 

part 

 Aparcament i lavabos. 

 Aquestes jornades sempre son molt interessants 



Pàgina 11 
 

 Ara mateix no en trobo cap. 

 Assignació de les taules 

 Assignació de tallers 

 canvi de títols de taules... 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap 

 Cap , esta molt be- 

 Cap. 

 Cap. 

 Com sempre l'horari ha anat al límit 

 Com valorarien un increment del temps dedicat a la interessant iniciativa dels work-

cafè? 

 Costa bastant aparcar 

 Costa d'escoltar al ponents del work-cafe, molt de soroll a les sales i ells no tenien wifi 

per ensenyar els seus projectes. 

 Crec que és un dels events més ben organitzats cada any que tinguin a veure amb el 

Departament d'Ensenyament. 

 De vegades el soroll no et permet seguir bé el work cafè 

 Deixar filera als laterals per poder passar els q arriben tard i no ens haguem de moure 

o aixecar la resta asseguts 

 Dels 7 professors que varem anar a la jornada, cap ha pogut participar en la seva 

primera opció del Work cafè 

 Donar els premis dels centres amb ISO al final de la Jornada 

 Eines de millora 

 El director general de formació professionai i règim especial no ha fet cap esment a cap 

tipus de centre de règim especial. 

 El fet d'haver d'esperar a que assegnessin work-café in situ. Al final vam poder anar al 

que havíem triat. En aquest sentit, ben resolt. 

 El fet que hagin 800 inscripcions i només unes 300 places de work-café és una 

incongruència. Eren moltes persones i la solució "col·locar-nos on hi hagi cadira lliure" 

no em sembla de qualitat, doncs moltes de les persones que no teniem taula assignada 

havíem fet la inscripció a mitjans d'octubre.Aquesta vegada he sortit molt 

decepcionada. Un altre aspecte a millorar seria que els alumnes que fan l'actuacio ho 

facin a la meitat de la jornada, personalment, em va sapiguer greu que la sala d'actes 

quedes tant buida, per l'esforç dels alumnes, a més, el lloc no era correcte i es podien 

haver lesionat. 

 El moment de l’arrivada. Encara que està bastant bé 

 El repartiment de les taules. En el meu cas, en ser ponent d'una taula he estat on 

tocava, però a cap dels companys del meu centre no els ha tocat ni la primera ni la 
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segona taula, erem cinc i a tres els ha tocat la cinquena. Potser es podrien buscar 

noves fórmules per fer el repartiment o potser no fer tantes taules i desdoblar les més 

demanades. 

 El soroll a les sales del work cafe. si hi ha gent a la del costat que parla molt alt tu no et 

sents. 

 El soroll de la sessió del work cafè amb menys taules per sales; la distribució de sala 

on es fan les ponències que té espais on no es veu el ponent; l’accés a les cadires 

buides es fa difícil. 

 El soroll de l'espai del work cafè a vegades impedeix seguir bé les exposicions. 

 El soroll que hi havia en el work _ café, sovint no es podía escoltar el què es parlava a 

la taula. 

 El temps de les ponències un pel just, crec que es mereixien 15 minuts més cadascuna 

 El temps dedicat a alguns apartats, potser caldria més durada de la Jornada i espaiar 

les comunicacions. 

 El temps dedicat al cafè de treball s'ha quedat escàs, en part per que els ponents de la 

1a part s'ha allargat massa. Millor respectar els temps i/o compactar una mica les 

ponències i les intervencions dels càrrecs d'Ensenyament, per ampliar el temps del 

cafè. 

 El transport 

 El work cafè crec que seria més interessant l'aportació de noves estratègies més que 

explicar el cas particular de cadascú 

 El work café millor organitzat i l’acústica de la sala molt dolenta. Massa soroll. 

 els aparcaments 

 els espais 

 Els lavabos de l'hotel són una mica justos per la quantitat de gent que assistim. La 

resta ho trobo molt bé. 

 Els lavabos femenins. Un estava fora de servei i hi ha hagut molta cua! 

 Els missatges de la direcció i sub-direcció general. 

 Els ponents acostumen a quedar curts de temps per exposar les seves presentacions. 

Afegir aquest marge perquè puguin acabar les seves presentacions 

 Els temps d'arribada dels membres a les taules work-café 

 Els temps d'intervencions entre ponències. 

 els temps, i la ubicació 

 En el tema del menjar. Posar aliments més saludables: fruita, té, llets vegetals. No 

posar bolleria industrial. Els entrepans estan bé. 

 En el Work cafè el nivell de soroll no permet seguir les exposicions correctament. 

 En el work café es podria millorar l’acustica. 

 En general ho he trobat tot molt encertat 

 En general, tot molt bé 

 En la meva opinió les valoracions haurien de ser 1 a 4 en comptes de 1 a 5. 

 En l'actuació final no es veien bé als alumnes de dansa. En aquest cas, millorar 

l'escenari. 

 En quant a l'organització un problema és l'aparcament al voltant de l'hotel 

 Encara es fa curt el temps del work cafè. No va donar temps a tots els participants a 

explicar l'experiència del seu centre. 

 Es poden fer més activitats tipus coach o reflexió sobre aspectes de lideratge 

 Es podrien reduir els parlaments dels polítics 

 Es podrien reduir els parlaments formals i augmentar el temps del work café 

 Escurçar els parlaments i les presentacions de certificats 

 ESPAI AUDITORI (no es podien veure bé les presentacions de suport) PARKING 

cotxes !!! -> MOLT IMPORTANT 
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 Espai de les xerrades generals. Faltaven cadires. 

 Estaria bé poder acabar una mica abans per la gent que venim de lluny. 

 Estava molt encaminat a FP i no es va tenir en compte ESO BAT 

 Evitar tants parlaments institucionsld 

 Falta d’espai i aparcament. Manca de lavabos 

 faltava lloc en la Sala gran 

 fer 2 dies de Work cafè o sense cafè, per poder participar en més taules. L'oferta era 

molt gran i només hem participat en una. 

 ha estat força bé 

 Havia massa soroll en el Work Café i havíem de cridar perquè tots els components de 

la taula ho escoltessin bé. 

 Hi ha poc temps al work café 

 Ho veig correcte 

 Horari. Hauria d’acabar una mica abans per poder arribar a les classes de la tarda. 

 Intentar acotar més els temps en algun cas. 

 Ja fa anys que no em doneu cap taula de les que demano. Potser haurieu de fer les 

taules més o menys grans en funció de la demanda 

 L aparcament és molt complicat. La resta molt bé 

 L orfanitzacio del temps 

 L.assignacio a les taules 

 La comunicació al work café es fa difícil amb tantes taules a la mateixa sala. 

 La distribució del temps 

 La durada dels parlaments institucionals podria reduir-se per tenir més temps pel work-

cafè 

 La durada, és massa llarga i alguns tenim classe a la tarda. 

 La gestió del temps 

 La idea del work-café em sembla fantàstica. NO m'agrada gens el soroll que hi ha a la 

sala. Dificulta molt la concentració . Crec que s'ha de buscar una fórmula que permeti 

poder escoltar i parlar amb normalitat. Al final acabes desconnectant quan el contingut 

és molt interessant. 

 La intervenció del conceller manifestant una superioritat del centres públics respecte 

als concerts: incorrecte i de mal gust. 

 La jornada ha començat amb retard i els parlaments s'han allargat més del compte, 

això ha fet que molts de nosaltres no hàgim pogut quedar-nos fins al final. Amb una 

mica més de temps entre una activitat i una altra, n'haguéssim gaudit més. 

 La Jornada ha estat molt bé. M'agradaria matisar un altre cop la feina, el treball i 

dedicació de qualitat que es realitza a l'escola concertada. 

 La jornada s'ha centrat quasi exclusivament en la FP, deixant de banda la resta 

d'ensenyaments. Crec que si voleu fer extensiu el projecte a tota la resta, se'ns ha de 

fer partícips en la mateixa mesura. Ha estat com un monogràfic. 

 La manera com s’han resolt la NO assignació a les taules 

 La mobilitat d'un espai a l'altre, cues als serveis. 

 La part darrera de la sala on s han habilitat cadires és un passadís i per tant la gent 

entra, parla, etx i dificulta momt el seguiment de les ponències. Serıa mokt interessant 

poder tenir una "biblioteca' amb els temes, sumari i contingut dels temds tractats a les 

taules, així com els correus dels participants a la taula adjudicada. 

 La part inicial de la Jornada 

 "La part inicial de repartir premis i elogiar als centres que s'han certificat aquest any es 

fa molt feixuga i no té massa interès.  

 Estàvem molt atapeïts a la sala d'actes." 
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 La primera ponència va estar molt bé però, com sempre, tens la sensació que el ponent 

ha d'anar massa ràpid. Molt bona idea fer la darrera part (els ballarins) a la sala però 

l'únic és que no es podia veure gaire la seva actuació per les característiques de la 

sala. 

 La puntualitat de tots plegats 

 la quantitat de gent, es podria dividir en les xerrades, la part política massa llarga. 

 La sala de presentaicó 

 La senyalització del work café, sobretot els que estàvem a la primera planta, ens ha 

costat trobar-ho, i les hostesses que he preguntat tampoc sabien on era. Hi havia pocs 

lavabos. A la taula on he anat, com que gent s'equivocava, jo m'he quedat sense suc ni 

cafe, però no és greu. La temporalització, he hagut de marxar abans, per treballar, i no 

ha donat temps a escoltar el cor, m'ha sapigut greu pels alumnes... Molta gent ha 

marxat i era pels horaris. Els polítics han parlat massa per dir poc, i això ha retallat 

temps de coses més interessants. 

 La sonoritat al work cafe 

 La sonoritat de la sala, costa de seguir les explicacions dels companys. 

 La temporització de les ponències hauria de ser més flexible 

 la temporització del café work 

 L'accés a WC molt pocs per acollir a tanta gent 

 l'acollida es podria organitzar millor i que els assistents no es quedessin en el vestíbul 

d'entrada no deixant passar als que anem arribant. 

 L'acreditació 

 L'actuació és totalment prescindible en aquest tipus de jornada. 

 L'actuació musical hauria d'estar o bé al principi o be tot just desprès del work cafè ja 

que a la darrera hora tothom comença a marxar, la gent ja està cansada o te pressa 

per que han vingut de molt lluny i deu ser una mica fustrant pels nois que actuen veure 

com la gent marxa. Si es posés al mig serviria per que la gent acabés d'arribar i l'efecte 

és l'invers la gent va arribant i acaba d'emplenar la sala. 

 L'actuació musical no s'hauria de fer al final. Es podria fer al tornar del workcafé o al 

començar la jornada. 

 L'aparcament 

 l'aparcament, més temps work- cafè, complir els timings 

 L'aparcament. 

 L'assignació de places al Work-cafè. Vaig posar 7 o 8 i no em van assignar cap. Al final 

cadascú es va col·locar on va poder, va haver-hi prou desconcert. Crec que les places 

s'han d'assignar íntegrament, encara sense escollir-les, doncs al final et toca qualsevol 

si no la tens assignada 

 L'Assignació de taula als que no teníem cap taula assignada. 

 L'assignació de taules 

 l'assignació de taules, no entenc que m'hagues quedat sense cap plaça i després hi ha 

hagut molts espais que hem hagut d'anar trobant // l'actuació de l'alumnat, que sempre 

queda pel final i crec que podria estar iniciant la pausa o el retorn de la mateixa, per 

que la vegi més gent i tinguin més lluïment després de l'esforç que fan 

 L'assignació del work cafè 

 L'assignació dels temes del work-cafè. No s'entenia bé com funcionava en el moment 

de fer la inscripció. 

 L'enfoc és per centres FP, el meu no en fa i falta trobar-hi espais de xarxa per tirar 

endavant el PQiMC per centres amb nomes ESO i BTX. 

 Les ponències una mica més llarges 

 les taules 
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 Les taules: seria interessant poder participar en més d'una taula. El nivell de soroll 

interfereix. 

 les xerrades de les autoritats són massa llargues 

 Les xerrades institucionals són les menys interessants 

 Les xerrades institucionals. El conseller es va passar de temps i ni tant sols va esmenar 

els canvis que volien aplicar a l'ESO i que després va dir als mitjans de comunicació. 

 l'espai de les taules work cafè era molt atapeït. la dansa del final era fantàtica, llàstima 

que hi havia una peana que tapava l'artista i els que estàvem al costat ens ho perdíem! 

 L'espai de workcafe amb corrent d'aire i fred 

 L'espai del work cafe 

 L'espai F del Workcafé hi ha massa soroll. Temps una mica curt, els temes es tracten 

molt per sobre. 

 L'espai, ja que hi havia molt de soroll. I que hi hagués més escoles de primària, ja que 

és molt interessant tant el format com els temes. 

 L'espai, la poca qualitat de la Jornada pel que fa la seva organització, l'excés 

d'intervencions per part de càrrecs del PQiMC. 

 L'espai. A la segona part del matí no hi cavíem. 

 L'orientació dintre del centre 

 L'ubicació de les taules, a vegades, costava escoltar a qui parlava 

 Manca algun moment/espai per fer relacions/contactes entre els assistents (a més a 

més del work-cafè) 

 Manca de WiFi. Per a molts ponents de les taules és important 

 Massa gent per la capacitat del local 

 Massa llarga, caldria reduir alguns parlaments. 

 Menys quantitat de menjar als work cafè. 

 Menys taules al work-cafè perquè hi havia molt soroll 

 més espai per tots a la sala plenaria 

 Més estona x debatre al work cafè. 

 Més temps al Work Cafe 

 Més temps per al work cafè i menys de ponències. 

 Més temps per poder fer preguntes al work café 

 "M'he quedat sense assignació de taula per al wok-cafè, tot i que el la inscripció ja vaig 

escollir. 

 Podrieu posar-hi solució per a evitar que haguem de pegar voltes per 5 comedors 

perdent-nos 10 minuts de la taula. 

 Arribem a una taula que no hem escollit i a sobre ens consta connectar degut al temps 

perdut.  

 Podrieu tenir més comunicació entre la gent de l'organització per facilitar la tasca" 

 MILLORAR LA DISTRIBUCIÓ DE LES TAULES I L'ESPAI AL WORK CAFÉ, NO 

PODÍEM ESCOLTAR EL QUE COMENTAVEN ELS COMPANYS DEGUT AL SOROLL 

QUE HI HAVIA A LA SALA (IGUAL SEPARAR MÉS LES TAULES LES UNES DE LES 

ALTRES) 

 Miraria de col·locar la part artística més centrada perquè tots els assistents la puguin 

gaudir 

 Molt correcte tot 

 Molt poca estona per tractar els temes a la part del Work Café. 

 Molta gent 

 No deixar sense plaça assignada al work café a persones que s'han inscrit dins de 

termini. Tenir una mica de temps a les ponències generals per plantejar preguntes. 
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 No fer córrer tant als ponents: a vegades comencen tard la seva ponència i se'ls 

demana que siguin puntuals en finalitzar. Això fa que les seves ponències es redueixin i 

estressa a ells i al públic. 

 "No he entès molt bé l'actuació final dels dos estudiants de dansa. De fet, m'ha sabut 

molt de greu per ells, perquè hi ha hagut un gran èxode. Si voleu potenciar alguna 

cosa, no la poseu al final, si us plau. L'esforç i la dedicació d'aquest noi i d'aquesta noia 

no es mereixien ni el lloc ni l'horari que els ha tocat. 

 Tot i que sé que són necessaris, potser caldria escurçar los parlaments de les ""forces 

vives"" o deixar-los per al final, perquè han fet retallar les ponències dels dos 

conferenciants que realment ens interessaven com a docents. 

 Hi havia massa xivarri entre les taules. Potser caldria trobar uns espais més tancats on 

poder conversar amb més tranquil·litat. De vegades no se podia escoltar bé els 

ponents de la taula. Com que anàvem malament de temps, l'estona work-cafè s'ha 

escurçat i gairebé no hem tingut temps de poder conversar amb els companys de 

taula." 

 No ho se 

 No posar a tots els companys d'un institut al mateix taller 

 NO posar taules a l'escenari. Les ponències es fan molt aburrides. que els ponents 

estiguin al fristol o depeus en taburets. Poc atractiu visual verue una taula amb gent 

mig adormida darrera dels micros. 

 NO TINC CAP QUEIXAR 

 No veig cap aspecte que es pugui millorar. 

 Ofertar nous temes al work cafè del tipus Experiencies de Competències o capacitats 

transversals 

 Ok 

 Organització de la sortida del espai 

 Parking 

 Parlaments institucionals 

 Per dir alguna cosa, una mica més de temps per desenvolupar el work cafè 

 Permetre assistir a més d’un work cafè. Ho preferiria a dues ponències. També estaria 

bé poder accedir a tots els Power Point de xerrades i taules. 

 Personalment hi vaig assistir perquè crec que es una jornada estimulant i engrescadora 

pel professorat, però a la tarda he de treballar. No vaig poder quedar-me fins al final. 

Vaig marxar a les 13,30 perquè començava a les 15 al meu centre. Per tant per a mi 

l'horari hauria de ser més curt. 

 Poder participar en més d'un work-cafè 

 Posar cartells per a saber on són les diferents sales de les taules del work cafè. 

 Potenciar lainteracció entre els participants als tallers 

 Potser a la rebuda hi va haver una mica d'embús 

 Potser el ritme, massa presses. 

 Previsió de més cadires, perquè ha vingut molta més gent. 

 Projecció a una de les pantalles dels ponents de la taula. A les darreres files no es veia 

gaire bé 

 puntualitat després work café 

 Que els participants mostressin més interès. Hi havia molts assistents xerrant i era a 

vegades difícil sentir bé als ponents. 

 "Re-assignació de taules de work-cafè en el cas de no estar conforme. No es podria fer 

prèviament a la jornada? Això faria anar directament al work-cafè i no perdre temps, 

menys cues, ... 

 La sortida de la sala Arnau Vilanova és molt i molt lenta." 

 Recepció i recolocació i reasignació de taules 
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 Res 

 res 

 Res 

 Sense ànim de crítica sinó de millora, crec que les presentacions dels ponents haurien 

de ser molt més breus, els "conductors" de l'acte no haurien de retallar ponències 

espectaculars, dir-los que s'acaba el temps, per després esmerçar-lo en explicar on 

està una o altra sala, en llegir curriculums, o els tempos de l'acte. Heu portat ponents 

molt bons, és molt millor sentir-los a ells que les instruccions, que haurien de ser breus, 

i que ja les tenim en paper. 

 S'hauria de donar més espai als centre que han assolit la certificació ISO perquè 

expliquin la seva experiència 

 S'hauria de limitar el número de participants ja que tot s'enlenteix molt amb tanta gent. 

 Sonoritat de la sala, més cadires pels assistents. 

 Sonoritat espais work cafè 

 Soroll 

 Sortida de la sala gran. Lavabos escassos. 

 Taules totes rodones si us plau. 

 Taules work-Cafè rodones i on es pugui parlar amb tranquil.litat. Hi havia molt soroll de 

fons 

 "Taules: no va donar temps a debatre.  

 Crec que l'actuació dels alumnes de l'Institut del Teatre no era adequada per l'espai i 

em va saber greu que els alumnes haguessin d'actuar en aquelles condicions. La seva 

actuació em va semblar excel·lent però no sé per què es va fer aquella representació 

fora de context, no vaig acabar d'entendre la intervenció dins d'aquell tipus de jornada. 

Potser que les arts es representin en jornades com aquella més enllà que ""decorar"" 

l'acte." 

 Tot correcta 

 Tot correcte 

 Tot correcte. 

 Tot està molt correcte 

 Tot força bé. 

 Tot ha funcionat molt bé. 

 Tot molt be 

 tot molt bé 

 Tot ok 

 Tot perfect 

 Una mica apretat de temps tot plegat 

 Una mica més curta i sense presses al final 

 Una part dels parlaments institucionals. 

 Va ser dificultòs poder-se escoltar al work-café 

 Work cafè massa sorollos 

 Work cafè molt soroll entre taules, massa atapeït. Entrades i sortides de la sala gran 

més agilitat. 

 work café molt sorollós, cadires incòmodes, poc café 

 Work-cafè 

 Work-cafè amb menys persones. Erems masses i no es podía apronfondir. 

 

Observacions 
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93 respostes 

 A les taules del work-cafè posar si les experiències que s'explicaran son de primaria, 

eso, fp,...La meva taula estava MOLT enfocada a priamria, i per a FP no es podia aplicar 

res. Si hagués estat al títol de la tuala ja no m'hauria apuntat. 

 adaptar a un auditori més gran per tal de què hi hagi més espai. 

 al work cafe cal deixar més temps per a que els participants participin, no ha de ser un 

monoleg dels ponents. I que consti que jo era un dels dos ponents.... 

 Al work-café no hi havia cap opció per a persones amb intoleràcies o vegetarians 

 Alguna opció vegetariana d'entrepans hagués estat ja tot de 10 :) 

 Amb el que més gaudeixo és amb les ponències que presenteu, feliciteu els ponents. 

Gràcies per organitzar una jornada tant interessant 

 Atès que volem incidir en la millora dels resultats educatius potser l'any vinent es 

podria centrar alguna de les ponències en estratègies metodològiques per a 

l'adquisició de competències des de la FP 

 Cal millorar l'esmorzar: només entrepans de pernil/xoriço?? Caldria incorporar altres 

opcions: vegetal/formatge/tonyina/celíacs... 

 Cap 

 Cap 

 Cap a afegir 

 Continuar amb la mateixa línia de treball, demostrada cada amb la gran participació . 

 Continuar en aquesta linia 

 Crec que es podrien millorar les sales del Work café. 

 De totes maneres moltes gràcies per la vostra tasca i que continueu amb ella." 

 Donada la quantitat de gent inscrita, el temps de lliurament de acreditacions ha estat 

curt i ha provocat començar més tard. Caldria tenir-ho en compte per altres edicions. 

Al work café (taula 38) hi havia més persones que cadires i han hagut de participar 

dretes. Caldria acotar el nombre de persones participants per experiència per evitar 

colapsar l'espai 

 Donar 15min més al work cafè 

 Donar-vos les gràcies per tot el temps, dedicació i professionalitat que esmerçeu en la 

Jornada i al programa ! 

 el work cafè ha sigut una sorpresa, m'ha agradat, però per part de la organització un 0. 

Jo no havia escollit aquest tema i m'interessaven altres molt més que el que m'han 

assignat entre els que he escollit, crec que amb 5 temes per escollir dóna marge 

suficient perquè algun d'ells et pugui tocar. 

 Els comentaris del Hble. Sr. Bargalló cap a l'escola concertada i privada trobo que han 

estat força desafortunats. Crec que aquestes escoles estan ajudant molt al procès de 

millora contínua i de qualitat que es busca des de la DGFPiERE, i que fan molt bona 

feina. Fins i tot hi ha moltes escoles públiques que s'estan emmirallant en molts 

processos i idees de les concertades. Això avui no s'ha reconegut per part del 

Conseller. 

 Els continguts són molt bons 

 Els ponents super de qualitat, com sempre 

 En general ha estat molt be 
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 En relació a les últimes jornades considero que aquesta ha tingut molta Qualitat 

 Enhorabona pels 20 anys i la feina feta 

 Enhorabona per la magnífica Jornada que hem pogut gaudir. 

 Enhorabona una edició més. 

 enhorabona! 

 Entenc que hi ha un protocol de parlaments de diferents personalitats de 

l'administració però fa alentir la jornada. 

 Es parla de l’FP I els ensenyaments de règim especial pràcticament ni s’esmenten ni es 

tenen en compte. 

 És un bon punt de trobada per compartir coneixements i experiències. Enhorabona per 

la feina feta!! 

 Esperava més receptes concretes per a aplicar a classe. Almenys en el taller de 

gamificació hem vist en general el concepte de gamificació però poca o gens aplicació 

pràctica en les nostres classes de FP. 

 Estaria bé pode dispossar dels videos o power-points de les ponencies. 

 Fa molt lleig que a una conferència per a docents hi hagi gent que faci els discursos o 

presenti als ponents llegint tal qual del paper. No es podria preparar una mica millor? 

 Felicitacions 

 Felicitacions a l'alumnat de dansa, que han fet una actuació memorable. 

 Felicitats 

 Felicitats a l'organització, feu un gran esforç. 

 Felicitats per la organització. 

 Fer una jornada per tanta gent i que resulti dinàmica és força complicat. En general, 

trobo que ha estat molt ben muntada. 

 Gràcies a l'organització 

 ha estat interessant 

 Ha estat una jornada molt dinàmica i profitosa. 

 Habilitar servei de guardaropia 

 He trobat que el conferenciant d'ESADE hauria pogut traduir la majoria de diapositives 

del powerpoint al català. Tot i que el contingut era interessant, es veia que era una 

conferència "re-aprofitada". Senzillament, és una falta de respecte vers els assistents. 

 Hi hauria d'haver entrepans vegetarians i per intol.leràncies 

 Interessants les ponències però tractant-se d'una jornada sobre qualitat educativa vaig 

trobar a faltar especialistes en pedagogia, sociologia o filosofia, crec que és important 

tractar aquests temes des d'una visió més humanística. 

 La bonica anècdota de Queen, un spoiler en tota regla.... 

 La dinàmica de la taula ha estat molt bona i participativa 

 La qualitat també ha d’estar en el manteniment dels edificis i instal•lacions. Molts dels 

nostres instituts públics tenen més de 30 anys. Alguns vam demanar fer ampliacions i 

ho teníem ja aprovat, però amb les retallades no només no s’han fet si no que ja no 

s’ha tornat a parlar més de aquestes obres. Crec que s'han de cuidar i invertir més en 

aquests espais. Els nostres alumnes s'ho mereixen i els ciutadans ho paguem amb els 

nostres impostos. 

 L'acreditació podria organitzar-se millor, i dedicar-hi menys temps. 
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 Les ja esmentades. 

 M’ha agradat més en conjunt que el curs passat. Felicitats! 

 M’ha encantat!! Hi tornaré el curs vinent! Gràcies per l’organització i la rebuda 

 Malgrat el marhe de millora ha estat jna jornda de... QUALITAT! 

 M'ancanten les Jornades Tècniques i amb els anys que tenen i sumant el seu exit, 

podrieu organitzar-vos millor per a l'inici del wok-cafè.  

 Massa curta, anem contra rellotge i és difícil moure's tanta gent. Falta de temps per 

xerrar amb els coneguts de diferents xarxes informalment. Però segurament tampoc 

podem dedicar més temps. Per molta connexió digital que tinguem, fa falta trobar-se 

físicament! 

 Mes temps per el work café. 

 m'han encantat les ponències, ha sigut una jornada molt productiva. Gràcies 

 Molt bona Jornada de Qualitat, cal felicitar als organitzadors, ponents, taules i tota la 

resta. Esperem el proper curs pode repetir! 

 Molt difícil aparcar 

 Molt interessant i tot perfecte 

 Molt interessant la ponència del David Bueno. 

 No he pogut assistir, tenia anotat a l'agenda que era el dia 9 i no el dia 8. Em vaig 

quedar amb la informació enviada en primer lloc amb la data equivocada 

 No hem tingut temps els membres de la taula a demanar més dubtes 

 No se perquè hem d'anar a Bellaterra? A la sala gran no hi cap tothom i és molt difícil 

aparcar (per arribar-hi és casi obligat anar en cotxe pq el transport públic és deficient 

des de molts llocs de Catalunya) 

 Només és una valoració personal, i no és en relació a l'organització. Però m'ha sobtat 

veure com va costar fer silenci en alguns moments, i veure com costava de respectar la 

persona que estava parlant en cada moment (sobretot en les intervencions curtes)... 

Se suposava que tots els assistents eren persones interessades en l'excel·lència de 

l'educació. Disculpeu si no era el lloc per dir això, o ho considereu fora de lloc. 

 Ok 

 Penso que hi ha massa parlaments de polítics i tècnics, i això resta temps, sobretot a 

les ponències. 

 Per algun motiu he trobat informació diferent dels tallers i això genera molta confusió. 

Em vaig inscriure en 5 tallers i cap coincideix amb l'assignació. 

 Per tornar a repetir 

 Poder escoltar persones com el Xavier Ferràs i el David Bueno és molt interessant. 

 Podria haver dues sessions de work-cafè i suprimir-ne una de les xerrades. 

 Posar entrepans que no només siguin d’embotit (Hi ha gent vegetariana) 

 Quan es vol treballar per un canvi de paradigma a les aules, són molts els canvis a fer. 

El primer que he trobat a faltar és una autocrítica dels components de la direcció de la 

FP. Moltes cares semblants, per un canvi de paradigma del s XXI, ho sento molt, però 

no ho veig. Ha d'haver-hi un canvi generacional i de perfil. Les persones que conec són 

absolutament tecnòcrates, molt allunyades del què es necessita per liderar polítiques 

transgressores i de canvi. 

 Repetirem segur! 
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 Se m'ha assignat una taula en el work-cafè que no havia demanat, però un company 

m'ha cedit el seu lloc a la taula que m'interessava per la tasca que desenvolupo en 

l'institut. 

 Seria bo que es pogues arribar a tots els docents, fins i tot als centres que no creuen en 

la innovació 

 Seria important disposar d'accés Wifi pel ponents del Work-Cafè. D'aquesta manera es 

poden presentar molt millor les diferents ponències. 

 S'ha de llogar el Palau Sant Jordi. Aquest aforament queda petit! 

 Si es vol fer una actuació, de dansa en el cas d’avui, estaria molt bé cuidar l’espai, la 

iluminació i el context... 

 Si l'assistència és tant elevada cal canviar l'espai. Si es vol fer un Jornada de "qualitat", 

que ho sigui, actualment l'organització és MOLT fluixa. Enhorabona per la tria de les 

ponències, MOLT interessants. Jo, personalment, en tindria prou amb ponències + 

work-cafè. 

 Sobre el work-cafè: em va saber greu no poder-hi assistir, però m'assignaven a llocs 

que no tenien interès pel centre que representava. Una possible solució que se m'acut 

seria fer una segona fila de cadires a les taules, però només per a fer d'oient. Així més 

persones podrien anar allà on hi pot haver el centre del seu interès." 

 Som professors; som responsables. Quan alguns vam marxar a darrera hora va ser 

perquè teníem classe a la tarda, i no arribàvem a l'hora si no era marxant. Alguns hem 

vingut de lluny. Va ser de molt poc gust que la conductora de l'acte o qui fos que 

estava donant les instruccions en aquell moment, després de la ponència del David 

Bueno, digués a la gent que s'havia de quedar, en plan "placatge" per veure l'actuació 

dels alumnes; realment va ser incòmode, estic segur que no va aconseguir que es 

quedés ningú més, no calia. US suggereixo que reviseu aquesta qüestió, perquè per la 

resta genial, de debò. 

 Tassa del work cafè hi havia una cuca petita, tasses no gaire netes. 

 Tot ha estat correcte 

 Tot i haver-me inscric amb prou dies d’anticipació no m’havien assignat cap taula. Des 

de les 09:00 h. que ens hem acreditat fins l’hora del work cafè, havia temps per 

gestionar les vacants de les taules. 

 Tot molt bé i molt interessant 

 Tot ok 

 Un gran treball d'organització. Una cosa que m'ha sobtat es veure dos hostesses noies 

al costat de la taula de presidència com "dos floreros"...amb es temps que corren jo 

crec que un noi i una noia hagués donat una imatge més igualitària i equilibrada. 

 Una gran feina! 

 una molt bona jornada que s'ha convertit en una cita per a cada any. Bona feina!!! 

 Valoro molt la feina de les exposicions de les taules i els continguts i sobre tot la feina 

dels nois-es joves del la jornada i els dos alumnes de la dansa. EXCEL.LENT 

 Vull agrair aquesta iniciativa del Departament d'Ensenyament i més concretament de 

la Direcció Educativa de la Formació Professional i els Estudis de Règim Especial que, 

tot i complir 20 anys, manté intacte l'encàrrec i l'objectiu de potenciar la pràctica 

educativa situant l'alumnat com a eix central dels processos d'aprenentatge. 


